
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
Vi hade blivit lovade fysiskt möte men ändrades av Marie till Videomöte. 

Dessutom meddelade Marie att vi hade begränsat med tid 40 minuter. 

 
Närvarande:  
Från Malenbo: Gunnar Ericsson, Gustaf Lindskog, Karin Wennström,  

Från kommunen: Marie Eriksson, Park- och Gatuchef, Teknik och Service 

och Hans Paganus, Fastighets- och Fritidschef, Teknik och Service  
 

Gunnar fick leda mötet 
 

Frågor att ta upp med kommunen:  
 

a. Skötsel av strandängarna. De har sagt de endast gör punktinsatser, 
för att gynna mångfalden, men vi tänker både på fästingproblem, 

parkslide vi hittat (och meddelat dem), mycket tysklönn etc. som också är 
invasiva, har tagit fäste. Gunnar har tidigare fotat flera ställen som borde 

åtgärdas som punktinsats, och givit fotona till kommunen.  

Parkslide, inventering är gjord. Nya riktlinjer från Länstyrelsen direktiv att 

ej röra. Ånga har prövats i annan kommun. Hövder togs bort 2020, 

bevakar resultat, strandråg har planterats för att binda sanden. 
Gunnar tog upp behovet av regelbunden rensning av meterhögt sly med 

risk för fästingar, det växer igen och behovet av gallring av alla lönnskott 

innan dessa blir för grova. Knäckepilen sprider sig oxå. 

 

b. Sandflykten. Vi vill höra vad status är angående stränderna. Karin 

talade med en Malenbo som föreslog man skulle ta upp ett hål genom den 
fasta delen av Tångbryggan (stendelen) för att öppna flödet mellan den 

östra och västra delen av stranden och på så vis fördela sanden bättre. Vi 

tog upp detta förslag på mötet.  

Marie ansåg att en förbättring av sanden väster om Tångbryggan skett 

sen hövdingarna togs bort ute i vattnet. 

Karin tog upp förslaget att ta bort första delen av bryggan och öppna upp 

för att flödet av sand och tång kan flöda fritt under en brygga. 
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Gunnar tog upp problemet att undergjutningen lossnar på betongbryggan 

och kräver omgående åtgärd. 

Marie tar med synpunkterna till kommunen. 

 

c. Skötsel av boulebanan, någon har rensat fint där för ett antal veckor 

sedan. Kan vara kommunen, eller någon annan. Denna fråga hann vi ej 

med. 

 

d. Trafiken på strandpromenaden – vad är status på olika åtgärder för 

att minska mopeder och andra motorfordon som framförs alltför snabbt  

Gågatan är ej för genomfartstrafik. Elcyklars framfart. Kommunen har 

inga ytterligare planer. 

Kommentarer kommer från oss Malenbo inte från andra! 

 

Gunnar tar upp tidsplan för badtrapporna på bryggorna? 

Alernativet ligga i året runt. 

Svar från kommunen senast Valborg 30/4 ska badtrapporna sättas i och 

tas upp senast 31/10.  

Ett givande och tagande enligt Marie och beroende på väder och vind. 
Detta gäller även öppethållande av toaletter och omklädning. Risk finns 

att stegarna slits loss i stormar och hänsyn måste tas till personalens 

säkerhet. 

 

e. Utegym för äldre. Anne-Louise lovade oss före dagens möte att titta 

lite på detta och återkomma till oss före mötet med kommunen.  

Anne-Louises förslag har kommunen fått och de är väldigt positiva och 
tyckte det var ett trevligt förslag. Dock dyra investeringar. Aktivt liv 

genom hela livet i linje med kommunens program. Aktiva äldre tjänar alla 

på. 

Detta är Hans Paganus ansvarsområde och investeringsplan. Finns med i 

plan men inget konkret. 

Önskemål att vi i Malenbo skriver en motion om detta och begära extra 

anslag. 

Marie och Hans tittar på ev placering. 

 

f. Skötsel av parken kring portalen  

Marie påtalar att det inte klassas som park. Röjning och gallring vid 
behov. Kanterna har rensats på gräs längs med Havsbadsvägen och 

Köpmansgatan. 

 

g. Renovering av byggnaderna i Hafsbadsparken (paviljong etc)  

Föreningen Gamla Båstad engagerad i denna fråga och vill rusta upp. 
Privat initiativ att måla om och kommunen bidrar med kostnad för färg. 
 

 



h. Tennisplanket vi tidigare diskuterat med dem, vad är status?  

Samtal kring detta. Knepigt pga störande ljud. Lämplig placering i 

Malenskogen? Nedanför Malenbadet? 

Gustaf påtalade att det finns mindre att göra för barn och unga än det var 

för tidigare generation. 

Hans tog upp att tennisplank finns på Strandängsskolans gårdsplan som 

är öppet för alla. 

Nu finns också en aktivitetsrunda finns i Malenskogen. 

 

i. Kungsbergsvägen från Galters väg och uppåt – avsaknad av trottoar 

eller annan avdelning för att göra gångtrafiken säkrare.  

Frågan lever vidare. Alternativa vägar finns. Ont om plats, finns inte mark 

längs järnvägen. Ombyggnad Köpmansgatan krävde sitt. Aktualisera 

frågan. 

 

j. Papperskorg på Galters väg försvunnit.  

Köpmansgatan är statlig. Där töms ej papperskorgar. Kommunen har ej 

dragit ner på papperskorgar men kan omplaceras vid behov. Marie hör 
med sin personal. 

 

k. Gatlykta önskas av medlem, i gränden mellan Galters väg och 

Hallvägen.  

Denna fråga hann vi ej behandla. 

 

l. P-böter. Det vi har från tidigare är detta som Caroline skrev i 
minnesanteckningarna från förra mötet med kommunen: Parkering i Malen, 
vilka regler gäller? Förra sommaren fick många parkeringsböter då de parkerat till synes 
korrekt på gatan utanför sina egna hus, men då två hjul stått på gräsremsan (eller dylikt) 
utanför en tomt, har det räknats som terräng, och regeln har varit att det inte är tillåtet. Det 
som däremot är tillåtet är att stå på asfalten utanför den remsan, men då tycker vi i Malenbo 
att man ofta står så långt ut i vägen att framkomligheten blir sämre för framför allt större 
fordon. Vi frågade om man diskuterat dessa regler. Marie och Hans svarade att man 
diskuterat dels att ändra till att parkering bara är tillåten på ena sidan av en väg, eller att 
ändra regeln så att det blir tillåtet att parkera med två hjul utanför asfalten då det finns en 
remsa där. Man har beslutat att tillåta parkering med två hjul utanför asfalten. Bra beslut 
tyckte vi.  

Vi vill ändå ta upp och ställa frågan om det finns något skriftligt från 
kommunen att meddela våra medlemmar.  

Gunnar: vi önskar ett förtydligande, något skriftligt. Många som ej förstår 
vad som gäller. 

Enligt trafikingenjören så vill man göra så lite avsteg som möjligt. Enligt 
trafikförordningen ej tillåtet stå på gräset. 

Hans tog upp att om man står på gräset kan det vara problem för de som 
promenerar och att de tvingas ut i gatan. Samtidigt har kommunen bett 

Securitas att ej bötfälla och vara lite justa om det inte påverkar sikten och 
ej för nära gatukorsningar. 



Vi är inte nöjda med detta svar utan Gunnar tar kontakt med Eiverts 
Johansson som är mer insatt i frågan. 

 

Problem med grenar som hänger ner och slår i lastbilar. Säkerheten i 
gatukorsningar kräver nedklippning av häckar till högst 80 cm. Det är 

allas vårt ansvar att hjälpas åt med. 
 

m. Mötet avslutades abrupt efter 38 minuter. Kändes lite snopet. 
 

 
Det var ju några punkter vi ej hann med och Karin hade velat ställa frågan 

till Marie när planeringen är för att klippa Oxelträden på tex Nybovägen. 
(jag ringde kommunen i veckan och kunde ej få annat svar än att de 

klipps under månaderna juli/augusti/sept) Tidigare var det, tror jag, vart 
tredje år. 

Nu är de jättestora och grova. Jag, Karin skriver till kommunen och 
frågar. 

 

En annan fråga jag velat ställa är placeringen av torghandeln? 
Vi är många som saknar grönsakerna och Ramir utanför Ica.  

Det har blivit ett ödsligt, ett ej levande torg. Vad tycker ni? 
Jag skickar ett mail till kommunen och frågar om anledningen till flytten. 

 
n. Gunnar har lagt till dessa rader: 

 
Efter att mötet så snopet slutade så fick jag ett mail av Marie att det gick 

att logga in igen vilket jag gjorde. Hon sa att övriga också fått mailet, 
(Karin fick inget mail och troligtvis ej Gustaf) Så jag fick några minuter till 

med Marie o Hans. Då tog jag upp klippningen av oxlar som Karin fått 
svar att de klipps under juli/augusti/sept. Görs det i år 2021? 

Jag tog också upp torghandeln, det var Maries beslut att flytta den pga av 
att det var för mycket folk utanför ICA med kö till systemet, uthämtning 

av paket i Lyckankiosken samt de som skulle in och ut från ICA. 

Det är en temporär lösning, vi får se om pandemin gör att det återgår till 
tidigare placering sa Marie. 

 
 

Minnesanteckningarna förda av  
Karin Wennström 
 

 

 


